

**實物股票提取**
**Physical Scrip Withdrawal**

日期 Date: \_\_\_\_\_

客戶名稱 Account Name	戶口號碼 Account No.
聯絡電話 Contact No.	電郵地址 Email Address

請從本人/吾等在貴公司的證券買賣戶口提取以下實貨，並由：

Please withdraw the following physical stocks from my / our securities trading account and collect them:

 本人親自到取

In person

 授權他人代取 \* (需出示身份證)

by Authorized Person \* (MUST present ID Card for Collection)

授權人仕姓名

Name of Authorized Person \_\_\_\_\_

身份證號碼

I.D. No. \_\_\_\_\_

股票號碼 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股票數量 No. of share	轉手紙 Transfer deed(s)	公司專用 FOR OFFICE USE ONLY	
				證書股票編號 Cert. No.	股東 Shareholder(s)

 請註冊及轉手上述的股票至本人/吾等名下。

Please register and transfer the aforesaid shares into my/our name.

本人/吾等明白凡已提取之實物股票必須盡快辦理轉名手續，方可享有該公司派發之股息或紅股等權益。為保障本人/吾等之權益，現授權貴公司將本人/吾等未能在一個月內提取之實物股票，重新存入中央結算所。本人/吾等同時明白和願意支付如日後該股票再從中央結算所提出之費用。

I/We understand that all physical shares once withdrawn must be registered in my/out own name immediately, otherwise I/We shall not entitle to the benefit such as dividend and bonus shares issued by that company. I/We, hereby, instruct your company to deposit the above physical shares into CCASS Depository if I/We cannot collect it within one month, in order to protect my/our interests. I/We also understand that the withdrawal fee will be borne by me/us for re-withdrawal subsequently.

由客戶指示及確定 Instructed and Confirmed by:

客戶簽署 Client's Signature(s)

簽收上述股份 Acknowledged Receipt of above Stock(s) by:

客戶/代表簽署 Client's/Representative Signature(s)

**For Official Use Only**

Signature Verified By	Approved By	Checked By	Inputted By	Input Checked By